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Transportudvalget

Folketinget

Transportudvalget har i brev af 27. februar 2012 stillet mig følgende spørgsmål 
7 vedrørende beslutningsforslag B 13 om alkolåse i biler, som jeg hermed skal 
besvare. 

Spørgsmål nr. 7:

Med henvisning til besvarelsen af B 13  spørgsmål 1, hvoraf det fremgår, at‒  
alkolåsordningerne ikke forventes at kunne sættes i kraft i indeværende 
folketingssamling, vil ministeren da redegøre for, hvornår alkolåsordningerne 
forventes at kunne sættes i kraft samt fremlægge en redegørelse for, hvad der er 
årsagen til, at afgørelsen har trukket så langt ud.

Svar:

Det stillede spørgsmål har været forelagt Justitsministeriet, idet den relevante 
lovgivning hører under dette ministerium. Transportministeriet har modtaget 
følgende udtalelse:

”Justitsministeriet skal henvise til ministeriets tidligere besvarelse af 1. 
november 2011 af spørgsmål nr. S 361 stillet af medlem af Folketinget Karen 
Jespersen (V). Som der er redegjort for heri, er indførelsen af 
alkolåsordningerne et meget omfattende og komplekst projekt, der indeholder 
udfordringer af såvel administrativ, systemmæssig, teknisk og juridisk 
karakter. Som følge heraf forventes alkolåsordningerne ikke at kunne sættes i 
kraft i indeværende folketingssamling. Endvidere vil der i forbindelse med det 
igangværende arbejde med udmøntningen af alkolåsordningerne kunne vise sig 
at være behov for yderligere justeringer af den lovgivningsmæssige ramme. Det 
er derfor på nuværende tidspunkt ikke muligt at oplyse, hvornår ordningerne 
vil kunne sættes i kraft. 

./. Kopi af besvarelsen af spørgsmål nr. S 361 vedlægges.”

Med venlig hilsen

Henrik Dam Kristensen
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